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Pan 

Krzysztof Rąkowski

Przewodniczący Rady Miejskiej

w Pabianicach 

W odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  Pana  Antoniego

Hodaka  z  dnia  20.04.2021r  w sprawie  skanalizowania  i  wyasfaltowania  ulicy  Małej  uprzejmie

informuję, że w wieloletnim planie rozbudowy sieci wod - kan do roku 2023 na terenie miasta

Pabianice  opracowanym  przez  ZWiK  w  odniesieniu  do  kanalizacji  sanitarnej  ulica  Mała  nie

została uwzględniona. 

Pragnę  jednocześnie  poinformować,  że  w  roku  2007,  na  skutek  wielu  interwencji

mieszkańców  ulicy  Małej  ZWiK  wybudował  wodociąg  na  tej  ulicy.  Pomimo  tak  "wielkiej"

potrzeby posiadania  dostępu do wodociągu,  do tej  pory przyłączyły  się  zaledwie  dwie  posesje.

Wobec powyższego istnieją poważne obawy, czy taka sytuacja nie powtórzy się z dużo bardziej

kosztowną kanalizacją sanitarną. 

Natomiast wykonanie utwardzenia ulicy nawierzchnią z mieszanek mineralno-bitumicznych

będzie brane pod uwagę przy corocznym planie likwidacji dróg gruntowych. 

Będę jednak w przyszłości czynił  starania o pozyskanie środków zewnętrznych na przebudowę

tej ulicy. 
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